
 

 

 

Interpellation  

Avseende kommunens möjligheter att kontrollera kvalitén på friskolor i kommunen 

 till: Utbildningnämndens ordförande 

Skolinspektionen genomför med några års mellanrum inspektioner av skolor i Sverige. Det är 
föranmälda besök, som ibland resulterar i krav på åtgärder, men även föreläggande om viten. Mellan 
dessa besök finns idag inga möjligheter för kommunens medborgare att få insyn i hur friskolorna 
fördelar skattebetalarnas pengar.   

Det finns idag inga krav på nivå gällande t.ex. behöriga lärare, elevvårdspersonal, SYV, skolbibliotek, 
vilket innebär att friskolor fritt kan avsätta medel från skolpengen till aktieutdelning, eller köp av 
våffelstugor och sponsring av innebandylag.  

Barnens skolpeng är avsedd att ge dem en så bra skolgång som möjligt. Där för undrar jag  

   

- Kan kommunen på något sätt kontrollera hur medel till friskolor används? 
- Kan kommunen på något sätt påverka vilka friskolor som startas i Gävle kommun? 
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